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Skolebestyrelsesmøde 

   

 

Dagsorden til møde 
Den 4. september 2023 kl. 19   
 

MØDEDELTAGERE  

Forældrerepræsentanter 

Anja Bisp Pedersen 

Tamara Christensen 

Merethe Christa Thoudahl 

Marlene Munk - afbud 

Kasper Guldbæk - afbud 

 

Elevrepræsentanter 

Freja 9a 

Izabella 9a 

Medarbejderrepræsentanter 

Pernille R. Prag 

Randi B. Petersen - afbud 

Johnny Hein Larsen  

 

Ledelsesrepræsentanter 

Søren Bomann Andersen 

Jeff B. Christensen 

 

 

 

 

 Dagsorden 
Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden blev godkendt 

 

Sag nr. 2  Nyt fra elevrådet 

Eleverne har opmærksomhed på hvor skal eleverne gå hen hvis der er noget 

som er gået i stykker på vores legepladser. 

Der er et ønske om at kunne låne bolde på kontoret igen. Eleverne ønsker 

skolen får en frugtbod/kantineordning. Hvordan tænker i løsningen kan være? 

- Elev/lærer drevet kan skolen ligge ressourcer i? 

- Der undersøges hvad det kræver af lokaler og hygiejne regler, 

elevrådet kommer med et videre udspil. Der er opbakning fra 

skolebestyrelsen. 

De større elever stiller spørgsmål omkring hvorfor de ikke kan have deres 

mobil i frikvarterne. 

Eleverne ønsker en fælles dag med evt. badedag eller andet ud i naturen - 

ideen gives videre til trivselsudvalget. 

9. klasserne ønsker en gallafest arrangeret af skolen, dette bakkes op af 

skolebestyrelsen og de har besluttet at de skal have en gallafest. 

- Økonomi, tidspunkt, indhold, hvor mm 

- Elevrådet går tilbage til 9. årgang for at få ideer til indholdet og 
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 Dagsorden 
vender tilbage. 

Der er ønske fra eleverne om at få et skolebibliotek igen på nr. 90, så 

adgangen bliver lettere.  

Fodboldmålene er sat op på græsplænen ud mod cykelstien. Lokalet i blok E 

(gl. frugtbod) mangler at få omstillet nøgle og indkøb af mikroovne og 

elkedler, så de store elever kan få varmet deres mad og koge vand. 

 

 

Sag nr. 3  Skolen her og nu 

JPS – Skolen er kommet godt i gang med skoleåret og der er taget godt imod 

de nye lærere og pædagogerne. 

SIH – Skolen er også kommet godt i gang, med nye lærere, pædagoger og 

elever. 

Sidste uge afholdes der ansættelsessamtaler på skolen i herredet, der starter 

en ny pædagogisk leder, der starter d. 1. oktober. 

Økonomien: 

JPS følger budgettet fornuftigt, dog fylder regningen til biblioteket meget i 

vores driftsmidler. Skolen er blevet bedt om at lave et estimeret forbrug af 

økonomien hvis vi selv skal afholde udgifterne til skolens egen interne 

gruppeordning, Vi har regnet på det og det kan godt lade sig gøre, men vi 

arbejder på at få tildelt midler til ordningen. Så vi kan få nogle flere hænder til 

løft af den supplerende undervisning. 

SiH der er blevet bestilt en masse nye møbler til klasselokalerne og 

fællesrummene. Afdelingen har en god økonomi vi afventer med ansættelse af 

en medarbejder mere, da der er et par tomme pladser. 

 

Sag nr. 4  Opfølgning på implementeringen af værdiregelsæt og ordensregler 

Der blev drøftet elevernes feedback omkring mobilen. Eleverne kan godt forstå 

hvorfor de ikke skal bruges i timerne, men de forstår ikke hvorfor de ikke må 

have dem i frikvarteret. 

Elevernes har også feedback på reglen omkring bad efter idræt. 

Omklædningsrummene er ikke indrettet så det opfordre eleverne til at gå i 

bad, grundet åbenheden i baderummene. Kan vi gøre noget ved 

baderummene? 

De større elever har givet udtryk for at det er værre at tvinges i bad end at 

aflevere sin mobil. 

Badereglerne ses efter og rettes til så skal delen omskrives. Formanden 

kommer med et udspil. 

  

Sag nr. 5  Drøftelse af høringssvar på budgetforslag 

Det drøftes hvordan og hvornår vi skal skrive høringssvar. Vi bliver efter mødet 

onsdag og starter en proces op med skrivningen af høringssvar. 

 

Sag nr. 6  Evt. og næste møde 

Hvordan kan vi styre møderne så vi når alle punkter på dagsorden. Vi mødes 

ekstra onsdag d. 6. september efter dialogmødes fra kl. 19 til 19:30 

 


